

Referat fra landsrådsmøde d. 8.3.2025

1. Jan Stevnsborg blev valgt til dirigent.

2. Kjeld Paaske blev valgt til referent.

3. Efter en kort præsentationsrunde blev stemmerne talt op. 16 Stemmer.

4. Formandens beretning. Er glad for at få lejlighed til at løfte arven fra de tidligere formænd.

Vil gerne udvikle klubben fremover. Der har været udfordringer med. (PBS har udsendt opkrævninger, inden vi fik lejlighed til at ændre dem.) Formanden vil arbejde for bedre kommunikation. Nu skal vi se fremad. Ønsker klubberne en god sommer, da det er dem der gør arbejdet.

Fu ville gerne takke Steen Fjeldsøe, for sit mangeårige arbejde som kasserer, med 3 flasker. Steen valgte at give flaskerne videre til FU, da de havde en stor opgave foran sig.

4.2 Regnskabet med budget blev omdelt og forklaret af Thorstein, da Lene Stevnsborg var forhindret i at deltage. Regnskabet og budget blev godkendt.

Steen undrede sig over at han som indsender af budget for Fredericia messen, ikke havde fået direkte svar.

4.4 Beretninger fra øvrige forretningsudvalgs medlemmer

It ved Klaus Kolle. Klaus er ved at overføre data fra Steens database til en open source-version. Databasen er nu en testfase. TAD og IDDS tester også. Klaus stiller databasen gratis til rådighed for klubben, ca. 400 timer.

Næstformand: Ved Thorstein Jørgensen. For at fremskynde resultatet, for mail afstemningen vedr. budget til Fredericia messen, ringede Thorstein til alle klubber. Glædede sig over deltagelsen.

Sekretær: Ved Kjeld Paaske. Informerede om at vi er 590 medlemmer i DCK. Siden landsrådsmøde i september har der været 61 ind og udmeldelser. PBS har udsendt en forkert opkrævning til alle. Inc. udmeldte og afgåede medlemmer. Fu sendte en undskyldende mail til de 90% af medlemmerne som vi havde mail på. Opkrævningen og mailen har udløst en del udmeldelser.

Erik Olesen undrer sig over at formændene ikke får besked om ind og udmeldelser. Det bliver rettet.

4.5 Inspirations beretninger fra klubberne.

Da der ikke har foregået det store siden sidst og indlæggene var om fremtidige arrangementer, henvises til kalenderen.

4.6 Laura Borkelund. Informerede om Citræffet 27-1 juni, der vil være fællesmiddag fredag. Man betaler for ophold inc. morgenmad ved indskrivningen. Man vil forsøge at holde fællesmiddagen udendørs, hvis vejret er til det.

4.6 Morten Kjærgaard: Informerede om Attraction. Bladet går til trykkeriet i næste uge. TAD vil gerne spare, de bruger professionel til layout, til deres del bladet. Der for er der kun 10 sider i deres del. Der kommer 4 blade i år. Morten har foreslået, færre blade, med et nyhedsbrev imellem. Der var ikke tilslutning til nyhedsbrev hos de andre. Morten har haft kontakt til Renault, de var åbne for et samarbejde. Der var en del snak om reklamer.

4.6 Thorstein informerede fra ACI. Der har været et online møde, hvor de blev præsenteret for nogle nye modeller, men det var hemmeligt. Der er en pulje på 130.000 Euro, til verdens arrangementer Tidligere har der været 40.t pr. år men man har valgt at nedsætte det til 30 t, så de kan række lidt længere.

5. Indkomne forslag. FU blev for sent opmærksom på at Dan Lærke's forslag var tænkt som en vedtægtsændring. Da landsrådet skulle have modtaget forslaget 1 måned før, var det for sent.

Forslaget gik på en fast dato om foråret. Forslaget kommer på til efteråret. Der var en debat om datoer. Vi besluttede os for næste møde d. 20.9.

6. Valg.

Kasserer. Lene Stevnsborg genvalgt.

Næstformand. Thorstein Jørgensen genvalgt.

7. Valg af arbejdsgrupper.

7.1 Citræfgruppen fortsætter dog uden Grete. Vil gerne have mere hjælp.

7.2 Steen Fjeldsøe fortsætter og reklamerede for Fransk biltræf Gavnø d.9 -9 juni.

7.3 Morten Kjærgaard fortsætter i bladgruppen.

7.4 Dan lærke og Morten Dalgaard fortsætter i MHS.

7.5 Thorstein Jørgensen fortsætter i ACI.

7.6 Andre grupper. NJV kikker på Viborg Classic.

8. Eventuelt. Der er 2CV Verdens træf i Jugoslavien 29.7. Der var forslag om fællestransport, på en auto trailer.

Sekretæren spurgte om der skal være mulighed for at vælge blad fra. Vi har flere medlemmer der får bladet via TAD eller IDDS. Stemningen var at det ikke skulle være en mulighed.

Kjeld Paaske